
Dobrý deň vážení rodičia, 

 

 

dovoľte mi touto cestou Vás informovať o situácii v zložke mládeže Volley 

Teamu k dnešnému dňu a zhrnúť ju do niekoľkých bodov.  

 

1. V prvom rade Vám musím oznámiť závažnú skutočnosť určujúcu moju súčasnú pozíciu.  

Dňa 29. augusta 2013 som bol vylúčený z Výkonného výboru Volley Teamu, kde som od 

samotných začiatkov tohto klubu pôsobil ako člen zastupujúci a koordinujúci oblasť 

mládeže. Toto sa udialo bez vyjadrenia ostatných členov výboru individuálnym 

rozhodnutím prezidenta Volley Teamu Ladislava Hampla po tom, ako som na zasadnutí 

výboru nesúhlasil s jeho účelovým a neodborným hodnotením práce a výsledkov v zložke 

mládeže a vyjadril názor, že za týchto okolností si neviem predstaviť ďalšiu spoluprácu. 

  

2. Mám svoju osobnú a profesionálnu česť a ako každý, aj hranice tolerancie. Čestne a so 

srdcom som si robil svoju prácu, odvádzal pre klub okrem množstva času a roboty i veľa, 

veľa človeka. Okrem oblasti, ktorej riadením som bol poverený, pomáhal som aj v ďalších 

činnostiach, bol viackrát ochotný použiť aj vlastné finančné prostriedky na riešenie 

naliehavých požiadaviek spojených so športovou prípravou a jej zabezpečením... Napriek 

pretrvávajúcim problémom som bol veľmi dlho trpezlivý a tolerantný, predovšetkým aj 

pre to, aby sa neublížilo mladým hráčom, aby nebola sklamaná dôvera, ktorú ste do 

klubu oprávnene vkladali. Toto všetko však bolo prezidentom klubu na zasadnutí výboru 

pošliapané natoľko, že som už nemohol zostať bez reakcie.  

 

3. Pevne sa staviam za svoj názor, ktorý som p. Ladislavovi Hamplovi tlmočil, že za 

súčasný stav v zložke mládeže nesie plnú zodpovednosť vedenie VTB, ktoré svojim 

dlhodobo ľahostajným postojom a nezáujmom riešiť akútne a vážne problémy v nej úplne 

zdevastovalo motiváciu a záujem šikovných ľudí, ktorí boli nakoniec nútení nájsť si iné 

uplatnenie a po rokoch práce s našimi mladými volejbalistami už nedokážu počítať so 

spoluprácou v rámci VTB. (Marek Maličký, Lukáš Javorský, Štefan Pánik, Tomáš Pavlík).  

 

4. Odmietam možné špekulácie, že to ja osobne som podnikol nejaký neuvážený, či 

unáhlený krok a nechal tak v „srabe“ množstvo mladých volejbalistov pár dní pred 

začiatkom novej sezóny.  

Moja pozícia a požiadavky na urovnanie nedoriešenej situácie v zložke mládeže boli 

vedeniu VTB jasné už dávno, na začiatku prázdninového obdobia. Problém, ktorý sa ťahal 

celú sezónu som férovo i zásadovo zároveň už vtedy požadoval vyriešiť v dostatočnom 

čase do konca júla (neskôr augusta) tak, aby sme mohli začať s čistým štítom letnú 

prípravu a novú sezónu. Napriek problémom som neuvažoval o inom, len ako pokračovať 

s mladými volejbalistami v rámci Volley Teamu.  

Dlhodobo laxný postoj k otázke doriešenia nevyplatených odmien v zložke mládeže 

spôsobil, že klub nedokáže splniť svoj záväzok voči trénerom mládeže ani do dnešných 

dní. 

 

5. Čo so súčasným stavom a ako ďalej? Otázka, ktorú ľutujem už nedokážem v rámci 

Volley Teamu priamo ovplyvňovať... ja som aj s ďalšími trénermi ponúkol, čo sme vedeli 

a mali, niekto tým však ohrdol a nevážil si to...  

Otázky na ďalšie fungovanie mládežníckych družstiev v rámci Volley Teamu Vám už 

nedokážem zodpovedať, je preto viac ako potrebné a naliehavé kontaktovať priamo 

vedenie Volley Teamu. 

 

6. Momentálne nenachádzam reálnu pozíciu, ako osobne pomôcť vyriešiť situáciu 

s mládežou vo Volley Teame. Ak však vedenie klubu príde k nejakému rozumnému 

riešeniu, som ochotný sadnúť si s kýmkoľvek slušným za stôl a diskutovať o ňom.  

 

 

Napriek tomu, že som veľmi zatrpknutý a sklamaný, prajem Volley Teamu a jeho 

vedeniu, aby už všetky ďalšie rozhodnutia v tejto oblasti boli rozumné, zodpovedné a na 

prospech mladých talentovaných volejbalistov. 

 

V Bratislave 2. septembra 2013          Pavel Bílik 


